
Hei 

 

Litt fragmentert tilbakemelding: 

 

Truls Norby og katalyse mener tilbudet av mastergradsemner er godt. 

 

Alle mener at det kan være en styrke for mastergradsstudenter å ta bacheloremner, det kan vi se for oss mer av. 

 

Vi har ikke kapasitet til å undervise særlig mange nye emner 

 

Reidar Lund ønske seg et emne i soft matter med Allessia. Blir trolig en annen undervisningsseksjon. 

 

Få masterstudenter i denne retningen. 

 

Seksjon for teoretisk kjemi rekrutterer mest fra "computations in science", og det er viktig å se våre kurs i 

sammenheng med tilbudet der. 

 

Vi er bekymret for kolloid og overflatekjemi når Harald Walderhaug etterhvert slutter. Kunne omstruktureres til å 

handle om kolloider og nanopartikler, av interesse for Reidar, Anja og katalysegruppa. 

 

Audun Skau har sikkert flere innspill. 

 

De andre masteremnene i undervisningsseksjonen er vi godt fornøyde med. 

 

God jul 
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